



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear parents,
各位家長：

P18113

Restricted policy upon mobile phone usage 回校手提電話託管措施

To cultivate a positive and effective learning atmosphere, students are not allowed to bring their mobile phones to school. In case parents wish to let your child bring his/her own mobile phone for safety reason, you are welcome to make such application for your child, yet under no circumstances should he/she use their mobile phone in the school campus. This message has been clearly delivered to all parents since early September 2018 (refer to circular no. P18009).

Recently, the rising use of mobile phones in school has been discovered. The more worrying problem is that some junior form students were found using their phones for non-educational purpose (e.g. playing online games and texting) during lessons. This boils down to students' lack of self-control and self-discipline.

For eliminating any game temptation and helping students stay focused during lessons, a new phone policy will be adopted from 16th – 31st May, 2019. Junior form students (F1 - F3) should hand in their phones to their Form Teachers before Periods 1 and 6 (after lunch break), while subject teachers will return the phones to them at the end of Periods 5 and 8. Form Teachers will further explain the details of the procedure to students in lessons.

If students bring any unauthorized phones to school during the aforementioned period, serious penalty will be offered. Parents can update the information of your child's mobile phone in the reply slip below.

For any enquiries, please contact your child's form teachers or Mr Chan Ka Fai (Discipline Master) at 24977110.

<To be continued, please turn overleaf 續，請轉背頁>

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

Law Wing Chung

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
14th May, 2019 二零一九年五月十四日



Reply Slip 回條

P18113

本人已知悉有關回校手提電話託管措施，而就申請攜帶手提電話回校程序，敝子弟並*

I acknowledge receipt of the above captioned circular regarding "Restricted policy upon mobile phone usage" and the application procedure. My child*

<input type="checkbox"/>	will not bring his/her mobile phone to school. 不需要申請攜帶手提電話回校。
<input type="checkbox"/>	will bring his/her mobile phone to school. 需要申請攜帶手提電話回校。
The reason: 申請攜帶手提電話回校原因: _____	

Brand and serial number of the phone 手提電話牌子及型號: _____	
Mobile phone number 手提電話號碼: _____	

Name of Student 學生姓名: _____

Class 班別: _____ CSNO 班號: _____

Name of Guardian 監護人姓名: _____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署: _____

Date 日期: _____

* Please put a '✓' in the appropriate box

請於適當空格內 填上 "✓" 號

本校致力建立良好學習環境及文化，一向禁止學生攜帶手提電話回校，以防止造成教學過程的干擾及引發其他的問題。如因特別情況，家長可為其子女申請攜帶手提電話回校，惟不論任何時間，學生不得在校園內以任何形式使用手提電話，就上述學生攜帶手提電話回校事宜，已於本學年開學初經家長信傳達各家長(可參閱訓導組通告 P18009)。

而近期同學於校內違例使用手提電話的個案持續上升，亦發現低年級同學於課堂中使用手提電話進行與課堂學習無關的違規行為(如通訊或網上遊戲等)，這嚴重地影響課堂學習，亦反映同學不能抗拒手機的誘惑。

有鑑於在校內違例使用手提電話問題漸趨嚴重及讓學生能專注課堂學習，本校將於 2019 年 5 月 16 日至 5 月 31 日期間實施回校手提電話託管措施。低年級(中一至中三)同學於回校首課節及午膳回校第六課節時，需把已申請的手提電話交予班主任代為託管，而科任老師將分別於上、下午最後課節完結後，歸還手提電話予同學。有關措施詳情，班主任會於課堂中作詳細講解。

於上述措施實施期間，如有同學擅自攜帶手提電話，將加嚴懲。另為進一步更新 貴子女申請攜帶回校手提電話的資料，煩請於下列回條填上相關資料。

如有垂詢，可致電本校 24977110 予班主任或訓導主任陳家輝老師聯絡。